
ĶEKAVAS NOVADA DOME 
 

Gaismas iela 19 k-9-1, Ķekava, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, e-pasts: novads@kekava.lv 

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 21. 

 

2024. gada 11. decembrī. 

Attālināta sēde. 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – domes sēžu sekretāre Amanda Zvagule. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām – Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs.  

Pašvaldības darbinieki –  

Īpašumu pārvaldes zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes galvenā speciāliste izglītības jautājumos Ilze Lisovska; 

Administratīvā pārvaldes uzņēmējdarbības komunikācijas projektu vadītāja Signija Šulce; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes kultūras darba vadītājs Ēriks Laime-Babris; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes projektu koordinatore Ilva Šembele; 

Baldones mākslas skolas direktors Tālivaldis Muzikants; 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne. 

 

 

Darba kārtība 

1. Par Ķekavas novada pašvaldībai piederošo telpu nodošanu lietošanā Ķekavas novada 

pašvaldības iestādei “Daugmales pagasta kultūras centrs”;  

2. Par Baldones Mākslas skolas attīstības plāna 2024./2025. - 2027./2028. mācību gadam 

saskaņošanu;  

3. Par Daugmales pamatskolas attīstības plāna no 2025.gada līdz 2027.gadam saskaņošanu;  

4. INFORMATĪVS - Par Ķekavas novada pašvaldības sniegto atbalstu nevalstiskajām 

organizācijām;  

5. INFORMATĪVS - Par informācijas precizēšanu (Human Collective Ltd);  

6. INFORMATĪVS - Par rīcības programmas “Priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas  

prevencijas sistēmas un ieviešanas plāns” izpildi 2024.gadā. 

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 
 

Ineta Romanovska atklāj komitejas sēdi. 
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Darba kārtība 

Ineta Romanovska ziņo par darba kārtību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina apstiprināt darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024. gada 11. decembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

1. Par Ķekavas novada pašvaldībai piederošo telpu nodošanu lietošanā Ķekavas novada 

pašvaldības iestādei “Daugmales pagasta kultūras centrs” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:01:25) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – pašvaldībā saņemts DKC iesniegums ar lūgumu nodot 

lietošanā daļu no pašvaldībai piederošā nekustamā īpašumā “Salnas-603”, Daugmales 

pagasts, Ķekavas novads, tas ir, 2.stāva telpas 103,6 kv.m. platībā, savu pamatfunkciju 

nodrošināšanai. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Daiga Ozola, Ēriks Laime-Babris. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par Ķekavas novada pašvaldībai piederošo telpu nodošanu lietošanā Ķekavas novada 

pašvaldības iestādei “Daugmales pagasta kultūras centrs””, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

2. Par Baldones Mākslas skolas attīstības plāna 2024./2025. - 2027./2028. mācību gadam 

saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:07:01) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – 2024.gada 6. decembrī saņemts Baldones Mākslas skolas 

iesniegums par atkārtotu attīstības plāna 2024./2025. - 2027./2028. mācību gadam 

saskaņošanu. Attīstības plāna visās nodaļās ir veiktas korekcijas. 



 

 

Ilze Lisovska turpina ziņojumu, izklāstot veiktās korekcijas. Ineta Romanovska skaidro 

detalizētāk konkrētu labojumu attīstības plānā. Ziņojumu papildina mākslas skolas direktors 

Tālivaldis Muzikants. 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Ineta Romanovska un Tālivaldis Muzikants. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par Baldones Mākslas skolas attīstības plāna 2024./2025. - 2027./2028. mācību gadam 

saskaņošanu”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr.2. 

 

 

3. Par Daugmales pamatskolas attīstības plāna no 2025.gada līdz 2027.gadam 

saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:12:30) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – saņemts Daugmales pamatskolas direktora iesniegums par 

attīstības plāna no 2025. gada līdz 2027. mācību gadam saskaņošanu. Attīstības plāns izveidots 

atbilstoši normatīvo aktu prasībām trīs gadu periodiem. Sagatavots lēmumprojekts 

saskaņošanai. Ziņojumu papildina pamatskolas direktors Andris Ceļmalnieks. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Jānis Zvaigzne, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska. 

Ilze Lisovska norāda, ka attīstības plāna ceturtajā lapaspusē numerācijā nepieciešams tehnisko 

kļūdu labojums.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu –   

“Par Daugmales pamatskolas attīstības plāna no 2025.gada līdz 2027.gadam 

saskaņošanu”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 



 

 

4. INFORMATĪVS - Par Ķekavas novada pašvaldības sniegto atbalstu nevalstiskajām 

organizācijām 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:25:04) 

Par jautājumu ziņo Signija Šulce – izpildot Ķekavas novada domes Izglītības, kultūras un 

sporta komitejas 2024.gada 30.oktobra uzdevumu, iesniegts ziņojums par Ķekavas novada 

pašvaldības līdzšinējo sadarbību ar nevalstiskajām organizācijām.  

Signija Šulca sniedz ieskatu ziņojuma saturā. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Signija Šulca, Māris Zelčš, Ineta 

Romanovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

Sēdes pātraukums no plkst. 14:55 līdz 15:00. 

Ineta Romanovska atsāk komitejas sēdi. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

5. INFORMATĪVS - Par informācijas precizēšanu (Human Collective Ltd.) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:46:33) 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris – balstoties uz saistošajiem noteikumiem “Par Ķekavas 

novada pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu un naudas balvām” 2024. gada 

14. augusta IKS komitejas sēdē nolēma piešķirt SIA Radošajai aģentūrai Human Collective 

1760,00 EUR lielu atbalstu filmas muzikālajai sadaļai un pēcapstrādei. Līguma sastādīšanas 

procesā bija nepieciešams veikt labojumus rekvizītu sadaļā, precizējot atbalsta saņēmēja 

nosaukumu. Nepieciešams saskaņot veiktos labojumus. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Ēriks Laime-Babris, Ineta Romanovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Saskaņot finansējuma piešķiršanu kompānijai Human Collectve Ltd., 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



 

 

6. INFORMATĪVS - Par rīcības programmas “Priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas  

prevencijas sistēmas un ieviešanas plāns” izpildi 2024.gadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:52:19) 

Par jautājumu ziņo Ilva Šembele – sagatavots dokuments, atspoguļojot 2024. gada izpildi 

rīcības programmai“Priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas prevencijas sistēmas pilnveides un 

ieviešanas plānam”. Plāns gatavots ar mērķi apgūt Eiropas Savienības līdzekļus, līdz šim tie 

nav apgūti, tāpēc strādāts tikai ar pašvaldības līdzekļiem.  

Ilva Šembele turpina ziņojumu ar plāna izpildes izklāstu. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Inete Romanovska, Ilze Lisovska, Andris Ceļmalnieks, Ilva 

Šembele, Kristīne Hāze. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Atgriezt papildināšanai, precizēšanai un kļūdu novēršanai “Priekšlaicīgas mācību 

pārtraukšanas prevencijas sistēmas pilnveides un ieviešanas plāna 

2024.-2028. gadam» sadaļu IZPILDE 2024.gadam. Skatīt nākamajā IKS komitejā,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:34 

 

Komitejas priekšsēdētājs:  (1PARAKSTS)  Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:   (2PARAKSTS)  Amanda Zvagule 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


